
Zápis ze schůze Školské rady  

Program:  

1. Volba zapisovatele 

2. Projednání rozpočtu školy na rok 2025 

3. Schválení výroční zprávy školy za rok 2022/2023 

4. Schválení výroční zprávy školy za rok 2023/2024 

5. Schválení dodatku k ŠVP ZV č. 1 

6. Hodnocení nové nářaďovny 

7. Náklady na nepedagogické pracovníky a jejich nové financování 

8. Jak jsou úspěšní naši žáci přecházející na druhé stupně jiných škol? Máme zpětnou 

vazbu, případně reaguje škola na takovou zpětnou vazbu úpravou vzdělávacího 

programu, pokud je to třeba? 

9. Možnost zavedení informačního systému školy 

10. Výuka anglického jazyka od 1. ročníku 

 

V Řepíně dne: 16.10.2024 

Přítomní členové školské rady:  Ivan Horák 

                                       Jaroslav Petrák 

                                      Šárka Urbánková    

Přítomní hosté:                                               Olga Studničková 

  

1. Zapisovatelkou byla zvolena Šárka Urbánková (všemi hlasy). 
2. Rozpočet školy je ve fázi přípravy a bude projednán po jeho dokončení. Předběžný termín 

listopad 2024. 
3. Výroční zpráva školy 2022/2023 přijata bez připomínek.  
4. Výroční zpráva 2023/2024 byla projednána a přijata bez připomínek. Projednané body výroční 

zprávy: 
a. Škola hodnotí jako velmi dobrou spolupráci s rodiči. Spolupráce mezi školou a rodiči 

probíhá převážně na individuální úrovni. 
b. Zpráva zmiňuje velmi dobrou integraci MŠ a ZŠ. 
c. Nové formy výuky zahrnují převážně interaktivní formy. 
d. Zapojení rodičů a žáků no činnosti školy je realizováno hlavně na tradičních 

mimoškolních aktivitách a akcích. 
e. Prevence sociálně patologických jevů: dotaz s jakými patologickými jevy se setkáváme a 

jak s nimi pracujeme?  Odpověděla p. Urbánková – nevhodné chování mezi spolužáky je 
nejčastější. S žáky hledá správné jednání v dané situaci. Vandalismus – důležité je 
odhalit pachatele a donutit jej napravit škodu. Virtuální drogy ve spolupráci s rodiči řešit, 
široká nabídka kroužků pomáhá žáky odklonit od dlouhodobého užívání počítačů a 
mobilních sítí. V uplynulém školním roce proběhl program o kyberšikaně a bezpečném 
chování na internetu. 

5. Schválen dodatek k ŠVP doplnění digitálních kompetencí a možnosti českého jazyka jako 

druhý jazyk pro cizince. Naší školy se zatím netýká. Mohou mít i žáci místo IVP, ale počet 



u nás není tak vysoký, aby naplnil počet žáků ve třídě. Proběhla diskuse v otázce souladu 

dodatku a reálným stavem v oblasti digitálních kompetencí. 

6. Nová nářaďovna pro TV zlepšila prostor v šatnách. Ještě je možné další vylepšení umístěním 
regálů na drobné nářadí. 

7. Od září příštího roku by měli mzdové náklady na nepedagogické pracovníky proplácet 
zřizovatelé, v našem případě obecní úřad. Paní ředitelka vyčíslila předběžně náklad na  
500 000 Kč za čtvrt roku. Přesnější odhad dodá od účetní na schůzi v listopadu. 

8. Průzkum – dotazník předsedy školské rady rodičům šesťáků, jak jsou úspěšní v ZŠ Mšeno se 
setkal s nízkou odezvou. Z důvodu nízké odezvy není vhodné prezentovat výsledky, které nemusí 
být relevantní. Možná vhodnost opakování průzkumu po prvním pololetí, kdy bude možno 
situaci lépe hodnotit (poznámka jednoho z respondentů). Proběhla diskuse, jak škola hodnotí 
přechod našich žáků na druhý stupeň a zda uvažuje do budoucna o nějaké systémové analýze. 
Téma bude diskutováno i na další schůzi Školské rady. 

9. Předseda školské rady předložil nabídku několika firem s jednoduchým srovnáním – cena a co 
nabízí. Vedení školy si nabídku převzalo k prostudování. Škola aktuálně používá blíže 
nespecifikovaný systém pro potřeby matriky, paní ředitelka zmínila, že zjistí zda aktuální systém 
nabízí i možnosti komunikace s rodiči.  

10. Možnost výuky anglického jazyka od 1. ročníku. Bylo by třeba ubrat disponibilní hodiny z 
českého jazyka nebo matematiky a je třeba zvážit, zda je to opravdu žádoucí. 

 
 

 
 
 
V Řepíně dne:       V Řepíně dne: 
 
 
     
       
……………………………………………………..         …….…………………………………………… 

   Zapisovatelka       předseda 


